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Plats Hållbarheten/KS-salen, Stadshuset 

Sammanträdestid 2024-06-13, kl. 13:30 – 15:45

Närvarande representanter

Ledamöter Mikael Svensson, (KS), ordförande
Monica Hansson, (SN) 
Lars Agbrant, (KFTN)
Britt-Marie Jonsson, PRO
Gerd Silk, SPF Seniorerna
Gudrun Lund, SPF Seniorerna
Ulla Richardsson, SPF Seniorerna 
Gunnar Pettersson, SPF Seniorerna
Catharina Berghorn, SKPF

Ersättare                           Claes Claesson, KFTN
Kerstin Zander, PRO
Jonny Karlsson, SPF Seniorerna
Eva-Lotta Abrahamsson, SPF Seniorerna 
Monica Janfalk-Karlsson, SKPF

Tjänstemän Lina Österhult, kommunsekreterare
Anneli Svensson, kommunpolis § 29
Sofia Malmsten, kommunpolis § 29
Camilla Gränsmark, verksamhetsutvecklare § 36
Ann-Louise Östman, socialchef § 37

Paragrafer §§ 25–37

Justering Ordföranden och Britt-Marie Jonsson

Digitala underskrifter Ordföranden Mikael Svensson
Justerare Britt-Marie Jonsson

Protokollet justerat 2024-06-20
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§ 25 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 26 Val av justerare
 Till justerare väljs Britt-Marie Jonsson.

§ 27 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 28 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 29 Information från kommunpolisen 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Kommunpolis Anneli Svensson och kommande kommunpolis Sofia Malmsten 
informerade om bedrägerier mot äldre. Brottsvinsterna för så kallande vishingbrott 
(telefonbedrägerier där du till exempel ombeds identifiera dig med BankID) ökar 
mycket. I Falkenberg ökade försöken till vishing med 157 % från 2021 till 2022 och 
under samma period ökade de fullbordade brotten med 70%. Under 2022 var 
brottsvinsterna för vishingbrott 620 miljoner nationellt. 

Tips mot att skydda sig mot bedrägerier:

- Lägg på luren! Om du blir misstänksam under ett telefonsamtal, avsluta samtalet så 
tidigt som möjligt. 

- Logga inte in! Använd inte din bankdosa eller ditt BankID när någon annan ber dig 
göra det. Vare sig personen påstår sig ringa från eller vem personen påstår sig vara. 

- Lämna inte ut siffor! Till exempel koder från din bankdosa eller siffror från din 
bankdosa eller ditt BankID. 

Polisen har en kampanj där volontärer föreläser om hur du skyddar dig mot bedrägerier. 
De tar även fram material efter önskemål. Kontakta polisen i Falkenberg om önskemål 
finns. Anneli och Sofia tipsar också om att kommunens konsument- och 
budgetrådgivare har bra råd att ge, till exempel vid pådyvlade mobilabonnemang. 

Tips att följa polisen i Falkenberg och Hyltebruk på Instagram på kontot 
”polisenfalkenberghylte”.
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§ 30 Aktuella frågor i kommunen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inget aktuella att ta upp på dagens möte. 

§ 31 Rapport från Regionala pensionärsrådet, RPR

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inget aktuella att ta upp på dagens möte. 

§ 32 Rapport från kommunstyrelsen     

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ordföranden informerade från kommunstyrelsens senaste möte. 

§ 33 Rapport från socialnämnden 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Monica Hansson informerade från socialnämndens senaste möte. Nämnden har påbörjat 
budgetdiskussionerna inför 2025, beslutas tas i socialnämnden i augusti. Särskilt 
boende har kö just nu. Efterfrågan på hemtjänstens tjänster har minskat, andelen äldre 
har ökat men vårdbehoven har minskat. Nämnden har beslutat att säga upp avtalet med 
Sodexo för den kylda maten från och med 1 mars nästa år. 

Fråga om försäkring för brukare på grund av olycka som hände på äldreboende i 
Varbergs kommun. Fråga om flyttning av personal mellan olika boenden och daglig 
verksamhet. Enligt Monica sker detta inte i någon större omfattning. 
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§ 34 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Lars Agbrant och Claes Claesson representerade kultur-, fritids- och tekniknämnden. 
Riktlinje avseende upplåtelse av offentlig plats håller på att revideras. Tillstånd och 
efterlydnad ansvarar polisen för.  

Nämnden diskuterade industrispåret och dess öppettider. Nämnden har tagit emot ett e-
förslag att föreningar som organiserar fysisk aktivitet för seniorgrupper ska kunna ges 
aktivitetsstöd. Nämnden beslutade att uppdra åt förvaltningen att inför 2025 ta fram 
förslag på riktlinjer för aktivitetsstöd till seniorträning i grupp. 

Just nu pågår utredning om var på arenaområdet ett nytt badhus ska vara placerat. 
Förvaltningen kommer starta upp arbetat med det nya badhuset. Nämnden kommer 
länge fram i projektet hämta in synpunkter från pensionärsrådet.

§ 35 Frågor från pensionärsorganisationerna

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

1. Arvoden
o Önskemål att även ersättare som inte tjänstgör ska få ersättning i rådet.

 Förslag att detta tas upp när den planerade översynen av rådets 
arbetsordning genomförs.

2. Politikerdeltagande
o Önskemål att politiker deltar och rapporterar rådets frågor tillbaka till 

respektive nämnd. 
3. Skrivelse om lokaltrafik

o Pensionärsorganisationerna har skickat en skrivelse till kommunstyrelsen 
om Hallandstrafiken och seniorbiljetten. Organisationerna önskar att 
seniorbiljetten ska gälla från 70 år samt att tidsgränsen försvinner. 
 Marik Alwerud, mobilitetsstrateg bjuds in till rådsmötet i augusti 

för en dialog. 
4. Studiebesök Trädgården

o Förslag att ordna ett studiebesök i slutet av oktober eller början av 
november, helst i samband med ett rådsmöte. 
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§ 36 Falkenbergs hemtjänstmodell 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Camilla Gränsmark, projektledare för Falkenbergs hemtjänstmodell, informerade om 
projektet. Projektet består av tre delar:

a. Nya koder för socialtjänstinsatserna.
b. Samorganisering av hemtjänst, hemsjukvård och biståndsenhet. 
c. Nya arbetssätt och metoder för hemtjänst.  

Projektet berör hela hemtjänstorganisationen: hemtjänst, hemsjukvård och 
biståndsenhet. Externa utövare berörs inte av delen nya arbetssätt och metoder för 
hemtjänsten. 

Nya koder för hemtjänstinsatserna
Arbetet har bedrivits av en arbetsgrupp med 15 medarbetare som träffats i workshops. 
90 koder har arbetats ihop till 20–30 koder. I nuläget diskuteras simulering för nya 
schablontider: Hur mycket tid ska beställas? Är ersättningsnivån rätt? 

Samorganisering
Arbetsgruppen har bestått av 16 medarbetare: sjuksköterska, arbetsterapeut, 
biståndshandläggare, kvalitetsstrateg och medarbetare från alla hemtjänstenheter och 
från bemanningsenheten. Gruppen har tagit fram nio förslag, där några kommer 
implementeras, några testas och några utredas vidare. 

Nya arbetssätt och metoder för hemtjänst
Nya arbetssätt och metoder ska testas i pågående verksamhet, en arbetsgrupp i Vessige 
och en på Hjortsberg är pilotgrupper. Följande nya arbetssätt testas: 

- Ändrad grundplanering för att skapa mer fasta rundor.
- Planera för att göra mer på varje besök.
- Planera med högre personalkontinuitet.
- Införa rapporterings- och reflektionstid.
- Uppdatering av genomförandeplaner. 

Grupperna har startat arbetet och det pågå året ut. Alla brukarna har informerats och 
resultatet kommer utvärderas genom enkäter, brukarintervjuer, fokusgrupper och 
genom statistik. 

Rådet diskuterade:
- Fråga om personalens inställning till förändringarna. Personalen är positiv och 

har kommit med förslagen som sedan har genomförts. 
- Antalet ansökningar om hemtjänst har gått ner, både lokalt och nationellt. Detta 

kan ha många förklaringar, bland annat att man söker hemtjänst senare, 
brukarna köper andra tjänster i stället eller att brukarna är friskare.  

- Flera uttrycker positiv erfarenhet från hemtjänstmodellen och projektet. 
- Fråga om hur undersköterskornas kompetens tas om hand på rätt sätt. Det 

hanteras inte i detta projekt utan hanteras separat. Många kommuner har delat 
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på omvårdnad och service, det kan däremot vara svårt att fylla heltidstjänster 
med enbart omvårdnad utan de behöver oftast kombineras idag. 

- Fråga om de nya koderna gör så att kostanden för brukarna höjs? Detta ska man 
så klart se över, däremot har hemtjänsten en maxtaxa och är inkomstprövad.  

§ 37 Information från Socialförvaltningen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Ann-Louise Östman, ny socialchef, deltog på mötet och presenterade sig. Information 
och diskussion om följande frågor från pensionärsorganisationerna: 

1. Trädgårdens utemiljö
a. Svar att Fabo ansvarar för utemiljön men delar är fortfarande 

byggarbetsplats.  
2. Seniorkvarter: rådet önskar uppdatering om status för de tidigare föreslagna 

seniorkvarteren där boende, service, tillgänglighet och mötesplats ska finnas inom 
gångavstånd.

a. Äldreboendet på Trädgården startar upp i början på 2025. 
b. Ann-Louise återkopplar på senare möte om seniorkvarteren. 

3. Hemtjänstindex: information önskas kring Hemtjänstindex och Falkenbergs 
sjunkande placering. Hur tänker kommunen åtgärda detta?

a. Svar att resultatet sjönk 2023 och staben på socialförvaltningen har sett 
över detta. En förklaring är att kommunen inte rapporterat in samtliga 
uppgifter i enkäten, det kommer säkerställas att alla frågor kommer att 
svaras på under året. Efter detta är åtgärdat kommer förvaltningen se över 
kommunens placering igen.  

4. Mötesplatserna: önskemål om uppdatering av hur projektet med tillämpning av 
riktlinjerna för mötesplatserna går. 

a. Svar att förvaltningen har i uppdrag att utveckla mötesplatsernas 
verksamhet med de som deltar, detta projekt är påbörjat. 

i. Pensionärsorganisationerna önskar delta strategiskt i att utveckla 
verksamheten. Förvaltningen uppmanas att vara lyhörda för de 
lokala förutsättningarna. Samma modell fungerar inte för alla 
mötesplatser i kommunerna då besöksunderlaget ser olika ut. 

5. Fråga från rådet vilken möjlighet och förmåga socialförvaltningen har att hålla 
budget 2024? Svar att ekonomisk går det åt rätt håll, utsikten är att budget hålls. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ledamot: Britt-Marie JonssonOrdförande: Mikael Svensson
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Signed by: Göran Mikael Svensson
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